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Protokół Nr XII/2025 

Rady Miejskiej w Ostródzie 

z dnia 26 lutego 2025 r. 

 

Sesję rozpoczęto o godzinie 09:30, zakończono o godzinie 13:00 tego samego dnia. 

 

Podjęto uchwały od numeru XII/113/2025 do XII/124/2025. 

 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, przywitał Radnych, przybyłych gości, 

mieszkańców Ostródy oraz media.  

Sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r.  

o samorządzie gminnym. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził quorum pozwalające                                       

na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Przewodniczący poinformował, że obrady Rady Miejskiej w Ostródzie są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad  

są udostępniane na stronie internetowej miasta oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.  

Obecnych na sesji – 20 Radnych.   

Lista obecności Radnych na sesji – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2 

Powołanie Sekretarza obrad. 

 

Na Sekretarza obrad powołany został Radny Leszek Potorski.  

 

Ad. 3 

Proponowane zmiany do porządku obrad. 

 

Porządek obrad, jaki otrzymali Radni: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

3. Proponowane zmiany do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami Rady Miejskiej i realizacji uchwał Rady. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.     
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ostróda  

na lata 2025-2035. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej miasta Ostróda na rok 2025.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko – 

Mazurskiemu – Zarządowi Dróg Wojewódzkich.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostródzkiemu.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

wymogów dotyczących raportu o stanie gminy. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Dyrektora                                            

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ostródzie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Ostródzie.  

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta 

Ostróda i nadania jej statutu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2025 w Gminie Miejskiej Ostróda”.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Ostróda na 2025 rok.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego i wykazu kąpielisk na terenie 

Gminy Miejskiej Ostróda na rok 2025. 

19. Wolne wnioski i informacje. 

20. Interpelacje i zapytania. 

21. Zamknięcie XII sesji Rady Miejskiej.                                                                                                                                                                                     

Brak zmian do porządku obrad. 

 

Ad. 4  

Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej. 

 

Brak uwag do protokołu. 

 

Głosowanie nad protokołem z XI sesji Rady Miejskiej: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 19 Radnych 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami Rady Miejskiej i realizacji uchwał 

Rady. 
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Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, omówił sprawozdanie ze swojej działalności.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Bojarowski, zapytał o spotkanie Komitetu 

Rewitalizacyjnego, spotkanie z Przedstawicielami BIG Ostróda w sprawie dróg dojazdowych               

i komunikacji miejskiej, spotkanie z Firmą „Zatoka” w sprawie objazdu do garaży przy                         

ul. Pieniężnego.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, Centrum Handlowe BIG mieści się na terenie 

gminy, cała infrastruktura dojazdowa jest na terenie miasta. Staraliśmy się wypracować 

najkorzystniejsze warunki dla miasta. Sprawa dojazdu na ul. Pieniężnego jest w toku, nie 

będzie problemu z dojazdem do garaży.  

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, odpowiedziała na pytanie odnośnie spotkania 

Komitetu Rewitalizacyjnego. Za zgodą Burmistrza będziemy organizować wyjazd Komitetu do 

laboratorium w Gdyni.  

Radny Leszek Potorski, zapytał, co powstanie w miejscu budynku Szkoły Podstawowej                      

nr 4, zapytał o remont budynku przy ul. Sienkiewicza 15.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, budynek małej „czwórki” chcielibyśmy 

przeznaczyć na miejsce multimedialnej biblioteki i szkoły muzycznej.  

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, powiedziała o renowacji budynku przy                                    

ul. Sienkiewicza 15, mieści się tam senior plus, noclegownia. Przystępujemy do prac 

renowacyjnych obejmujących elewację, wymianę dachu, kanalizację, ogrzewanie, remont 

balkonów. By poprawić w pełni warunki noclegowni potrzebujemy więcej środków.  

 

Ad. 6 

Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, odczytał pisma, które wpłynęły do Biura 

Obsługi Rady.     

 

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski zgłosił wniosek formalny o nieodczytywanie podstaw 

prawnych oraz nieodczytywanie treści projektów uchwał przy głosowaniach.  

 

Głosowanie nad wnioskiem Wiceprzewodniczącego Rady Mariusza Bojarowskiego – 

nieodczytywanie podstaw prawnych: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Wniosek został przyjęty.  
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Głosowanie nad wnioskiem Wiceprzewodniczącego Rady Mariusza Bojarowskiego – 

nieodczytywanie treści projektów uchwał przy głosowaniach: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Wniosek został przyjęty.  

 

Ad. 7 i Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ostróda 

na lata 2025-2035. 

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, zawnioskował o wprowadzenie dwóch autopoprawek.  

Skarbnik Miasta Justyna Musiałowska, omówiła projekty uchwał.  

Radna Anna Monist zapytała, do kiedy będziemy płacić za dojazdy autobusu do Centrum 

Handlowego BIG, często te autobusy w ciągu dnia jeżdżą puste. Radna zapytała o utrzymanie 

„młodzieżowni”. Zapytała o zwiększenie wydatków w dziale „kultura fizyczna”.   

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska odpowiedziała, że 50 tys. zł. posłuży do uruchomienia 

kursów. Część trasy, która jest na terenie miasta musi być pokryta przez Gminę Miejską. 

Jesteśmy przekonani, że te środki wystarczą nam do końca roku.  

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, część kosztów „młodzieżowni” to wynajem powierzchni. 

Pozostałe koszty to rachunki za energię, opłacenie etatu pracownika. Szukamy tez 

dofinansowania z zewnątrz. 

Skarbnik Miasta Justyna Musiałowska, Pani Dyrektor OCSiR zwróciła się z prośbą                                

o zwiększenie dochodu min. na zakup nagród.  

Radny Czesław Najmowicz, można znaleźć inne miejsce dla spotkań młodzieży.  

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, Radni Młodzieżowej Rady Miasta w poprzedniej kadencji 

mieli szereg zapytań, rozeznań. Uznali, że miejsce w Galerii jest najlepsze na stworzenie 

„młodzieżowni”.  

Radny Sebastian Radzimiński, popieram streetworking to forma terapii socjalnej, praca                         

z ludźmi w naturalnym środowisku, czyli tam gdzie przebywają i chcą przebywać. Galeria                     

to dobre miejsce na stworzenie tam „młodzieżowni”.  

Radny Stanisław Orzechowski, poparł słowa Radnego Najmowicza. Takie miejsce jest 

potrzebne, natomiast ważne jest zachowanie dyscypliny finansów publicznych.  

Radny Kamil Krzyżanowski, słyszałem same pozytywne komentarze od młodzieży, z tego                 

co wiem czekają na „młodzieżownię” i cieszą się, że będzie właśnie w tym miejscu.  

Radny Dariusz Bujak, zwrócił uwagę, że nikt nie jest przeciwko „młodzieżowni”. Mowa jest                

o racjonalnym wydawaniu środków. W galerii zbiera się młodzież, można otworzyć takie 
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miejsce poza galerią, ale to tu jest największa potrzeba stworzenia takiego miejsca dla 

młodzieży. Należy jednak racjonalnie wydawać środki.  

Radny Stanisław Orzechowski, osoby, które chcą uczestniczyć w działalności społecznej będą 

przychodzić na spotkania nawet w innym miejscu.  

 

Głosowanie nad autopoprawką do Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Ostróda na lata 2025-2035. 

- „Za” - 18 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 18 Radnych 

Autopoprawka została przyjęta.  

  

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” – 18 Radnych 

- „Przeciw” – 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali – 18 Radnych 

 

Uchwała Nr XII/113/2025 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ostróda 

na lata 2025-2035 została podjęta. 

 

Głosowanie nad autopoprawką do Uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej miasta 

Ostróda na rok 2025. 

- „Za” - 18 Radnych 

- „Przeciw” – 1 Radny 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 19 Radnych 

Autopoprawka została przyjęta.  

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 19 Radnych 
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Uchwała Nr XII/114/2025 w sprawie zmiany uchwały budżetowej miasta Ostróda na rok 2025 

została podjęta. 

Ogłoszono 15 min przerwy 

 

Ad. 9  

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko – 

Mazurskiemu – Zarządowi Dróg Wojewódzkich.  

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, omówiła projekt uchwały.  

Radny Sebastian Radzimiński, zapytał z jakiej nawierzchni będą wybudowane drogi.  

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, odpowiedziała, że będzie to kostka brukowa.  

Radny Czesław Najmowicz, zapytał o długość ścieżek rowerowych. 

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, łącznie jest 3,4 km ścieżek rowerowych.  

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” – 0 głosów 

Obecnych na sali - 19 Radnych 

 

Uchwała Nr XII/115/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko 

– Mazurskiemu – Zarządowi Dróg Wojewódzkich została podjęta. 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostródzkiemu.  

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, omówiła projekt uchwały.  

Brak dyskusji w punkcie. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 19 Radnych 

 

Uchwała Nr XI/116/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostródzkiemu 

została podjęta. 
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Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

wymogów dotyczących raportu o stanie gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, omówił projekt uchwały.  

Radny Stanisław Orzechowski, zapytał kto z Państwa Radnych podpisał się pod projektem tej 

uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, odpowiedział na pytanie Radnego.  

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” – 19 Radnych 

- „Przeciw” – 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali – 19 Radnych 

 

Uchwała Nr XII/117/2025 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

wymogów dotyczących raportu o stanie gminy została podjęta. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Dyrektora Miejskiego                       

Ośrodka Pomocy Społecznej w Ostródzie. 

Radny Grzegorz Wróbel, omówił projekt uchwały.  

Brak dyskusji w punkcie. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” – 18 Radnych 

- „Przeciw” – 0 głosów 

- „Wstrzymało się” – 1 Radny  

Obecnych na sali – 19 Radnych 

 

Uchwała Nr XII/118/2025 w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Dyrektora                                            

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ostródzie została podjęta. 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Ostródzie.  

Brak dyskusji w punkcie.  
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Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” – 19 Radnych 

- „Przeciw” – 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali – 19 Radnych 

 

Uchwała Nr XII/119/2025 w sprawie zmiany składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Ostródzie została podjęta. 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta 

Ostróda i nadania jej statutu. 

Zastępca Burmistrza Cezary Wawrzyński, omówił projekt uchwały. 

Brak dyskusji w punkcie. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” – 19 Radnych 

- „Przeciw” – 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali – 19 Radnych 

 

Uchwała Nr XII/120/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 

Miasta Ostróda i nadania jej statutu została podjęta. 

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2025 w Gminie Miejskiej Ostróda”.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Zarycińska, omówiła projekt uchwały.  

Brak dyskusji w punkcie. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 19 Radnych 
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Uchwała Nr XII/121/2025 w sprawie uchwalenia Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2025 w Gminie Miejskiej Ostróda” została podjęta. 

 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości.  

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, omówiła projekt uchwały.  

Brak dyskusji w punkcie. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 19 Radnych 

 

Uchwała Nr XII/122/2025 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości została 

podjęta. 

 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Ostróda na 2025 

rok.  

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Beata Janowiak, omówiła 

projekt uchwały.  

Brak dyskusji w punkcie. 

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 19 Radnych 

 

Uchwała Nr XII/123/2025 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Ostróda na 2025 rok      

została podjęta. 
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Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego i wykazu kąpielisk na 

terenie Gminy Miejskiej Ostróda na rok 2025. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Beata Janowiak, omówiła 

projekt uchwały.  

Radna Anna Monist, powiedziała, że liczy na rozwiązanie sytuacji nad jeziorem Perskim                    

w przyszłych latach.  

 

Głosowanie nad uchwałą: 

- „Za” - 19 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 19 Radnych 

 

Uchwała Nr XII/124/2025 w sprawie określenia sezonu kąpielowego i wykazu kąpielisk na 

terenie Gminy Miejskiej Ostróda na rok 2025 została podjęta. 

 

Ogłoszono 10 minut przerwy. 

 

Ad. 19 

Wolne wnioski i informacje. 

Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Bojarowski, poprosił o uporządkowanie terenu nad 

jeziorem Jakuba, uporządkowanie terenów zielonych. Przeznaczenie środków na nasadzenia 

w ogrodzie Jakuba. Proszę o naprawienie nawierzchni przy ul. Mieczysławy Ćwiklińskiej. 

Wybiegi dla psów. Poprosił o modernizację placu przy bloku 27A, modernizację dróg                              

i chodników na osiedlu. Zadbanie o bezpieczeństwo pieszych na ul. Wojska Polskiego przy 

ŚDS Bratek. Rozwiązanie dla komunikacji miejskiej.  

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, część tych działań mamy już w planach. Odpowiemy na 

wnioski, które Pan złożył. Pracujemy nad rozwiązaniami linii autobusowej nr 5. 

Radna Anna Monist, jest prośba mieszkańców z ul. Plac Tysiąclecia PP aby naprawić chodnik 

w kierunku ul. Stapińskiego. Radna poruszyła problem podniesionej stawki za wodę. Zajęłam 

się tematem podniesienia abonamentu za wodę i ścieki.  

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, przygotujemy odpowiedź wspólnie z PWiK. Odnośnie 

chodnika na ul. Jana Stapińskiego zweryfikujemy, czy chodnik jest miejski. 

Radny Sebastian Radzimiński, zapytał o kładkę nad torami, co będzie dalej z tą kładką i kto 

zapłaci za jej ewentualne rozebranie. Drugie pytanie było odnośnie badań dotyczących hali 

MOS przy Szkole Podstawowej nr 3 w Ostródzie. 
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Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, moją pierwotną ideą był remont kładki nad torami, ale 

koszty okazały się zbyt wysokie. Korzystniejszym rozwiązaniem jest rozebranie tej kładki. 

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, prowadziliśmy szereg rozmów, zbieraliśmy 

dokumentacje, robiliśmy wyliczenia. Zdecydowanie lepszym rozwiązaniem jest rozebranie tej 

kładki i zrobienie tunelu pod torami. 

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, ulepszyliśmy wentylację na hali MOS, po tych działaniach 

podjęliśmy kolejne badania. Czekamy na oficjalne wyniki. Przez 40 lat korzystano z tej hali, 

warunki zawsze były tam niekorzystne.  

Radny Sebastian Radzimiński zapytał, czy w konsekwencji ta hala będzie wyburzona. 

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, o tym mówiliśmy już w zeszłym roku, że będziemy budować 

nową halę w tym miejscu.  

Radny Sebastian Radzimiński, poprosił o przesłanie protokołów z przeprowadzonych badań 

hali.  

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, możemy przesłać Panu protokoły. Sanepid nie 

pozwala na ponowne uruchomienie tej hali w takim stanie.  

Przewodniczący Rady Miasta Adrian Godlewski, zasługujemy na nowoczesną hale, która 

odpowiada potrzebom ostródzkich klubów, szkół. Jeśli chodzi o kładkę, moim zdaniem szkoda 

jest by ją zlikwidować. Kładka ma dobrą konstrukcję. 

Radny Kamil Krzyżanowski, wiele lat przebywali na tej kładce ludzie bezdomni.  

Radny Czesław Najmowicz, kładka się zestarzała. Remont byłby drogim przedsięwzięciem. 

Radny poprosił Pana Burmistrza, żeby na sesję mogła przyjść naczelnik wydziału inwestycji.  

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, nie chce wymagać od naczelników, by byli obecni na każdej 

sesji Rady Miejskiej z uwagi na obowiązki, warto dać znać wcześniej, poprosimy wtedy danego 

naczelnika na obrady sesji.  

Radny Dariusz Struk, zabrał głos by w Ostródzie stworzyć punkt paszportowy. Ułatwiłoby                 

to życie ostródzian. Druga sprawa chciałem wrócić do tematu na osiedlu Drwęckim, 

zasypywanie rowów i zalewanie piwnic mieszkańcom.  

Radny Dariusz Bujak, uważam, że należy pomóc tym osobom. Zalewa domy, trzeba pomóc 

tym osobom, jakby był drożny rów rozwiązało by to problem, należy coś z tym zrobić. 

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, prowadzimy postepowanie z Wodami Polskimi. Jesteśmy 

świadomi tego problemu, pracujemy nad nim. Co do punktu paszportowego jest to ciekawy 

pomysł, jednak położenie naszego miasta między Iławą a Olsztynem może być dużym 

kłopotem.  

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Beata Janowiak, 

mieszkańcy powinni wykorzystywać te działki zgodnie z przeznaczeniem. Utrzymanie rowu 

należy do właścicieli nieruchomości. Właściciel powinien dążyć do tego, by woda spływała, 
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czyli od ul. Szosy Elbląskiej w kierunku ul. Alei Lipowej, przez rów do jeziora Drwęckiego. 

RZGW dopuściło możliwość budowy rowu zamkniętego.  

Radny Leszek Potorski, zasygnalizował o systemie informacji przestrzennej, zapytał o schrony 

w mieście. Jak wygląda sytuacja.  

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, będziemy podpisywać porozumienie i zlecać projekt 

techniczny ścieżek rowerowych. 

Radny Wojciech Legucki, zwrócił uwagę, że nie ma jeszcze decyzji odnośnie mostu 

sędziowskiego na jeziorze Drwęckim. Zapytał o teren zielony przy zamku, by był to teren 

wypoczynkowy.  

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, jest duża szansa, że pomost sędziowski zostanie 

wyremontowany.  

Radny Leszek Potorski, powtórzył pytanie odnośnie schronów.  

Burmistrz Miasta Rafał Dąbrowski, w Urzędzie Miejskim jest osoba zajmująca się kwestią 

obronności, jest to Komendant Straży Miejskiej. Nie wszystkie wiadomości można podać                 

do wiadomości publicznej.     

Radny Czesław Najmowicz, zwrócił uwagę, że na strefie aktywności rodzinnej potrzebny jest 

remont, naprawa pewnych urządzeń. Pomost sędziowski, nie będzie spełniał wymogów 

bezpieczeństwa, powinna być to nowa inwestycja poszerzenie go.  

Radny Mirosław Godlewski zapytał, jeśli otrzymamy dofinansowanie na pomost sędziowski            

co stanie się z torem kajakowym. 

Zastępca Burmistrza Jolanta Gadomska, strefa aktywności rodzinnej wymaga remontu, 

pomosty w tym miejscu szczególnie. Mamy już wycenę na ta inwestycję, na przyszłej sesji 

przedstawimy Państwu. Pomost sędziowski pozostanie raczej w kształcie takim jakim jest, tor 

kajakowy nie jest obiektem do reanimacji.  

 

Ad. 20 

Interpelacje i zapytania. 

Brak interpelacji i zapytań.  

 

Ad. 21 

Zamknięcie XII sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, zamknął obrady XII sesji Rady Miejskiej  

w Ostródzie. Transmisja obrad XII sesji Rady Miejskiej znajduje się na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Ostródzie. Imienny wykaz głosowań Radnych 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu i jest dostępny na stronie internetowej Biuletynu 

Informacji Publicznej. 
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Protokołowała:                                                                                                 Zatwierdził:                     

 

Natalia Subocz 

 

                          


